
 
 

Notulen vergadering OV 25 januari 2017 
 
 
Aanwezig 
Namens de BOV: Bas Ubbels, Anneke van Campen, Monique Hol, Tamara de Haan, Jasmijn Awater, 
Meike Buil, Esther Derksen. 
Namens de klassenouders:, Nicole Jansen, Mieke Roelofs, Vanessa van Grinsven, Esther Janssen, 
Pascalle Janssen, Tamara Pothof 
Namens MT: Vincent Scholte 
 
Afwezig met bericht: Corina Erinkveld, Renske Hock, Ans van Winden, Mirella Hubbers en Marieke 
Daamen, Femke van de Ven, Marieke Derksen, Esther Nieuwenhuis en Susan Karam. 
 
 
1. Opening 
Bas opent de vergadering om 20:00u en heet de aanwezige welkom. 
 
 
2. Mededelingen 

- Statiegeld: bij de Albert Heijn hangt een box bij het inleveren van de statiegeldflessen. De 
Klant heeft dan de mogelijkheid om het bonnetje in de box te doen tbv de 
oudervereniging/school. De box is al voor de helft vol, dus dit gaat de goede kant op. 

 
3. Notulen vergadering OV 7 december  2016 

De Notulen van de vorige vergadering wordt doorgenomen en goedgekeurd. 
 
 

4. Tussengevoegd punt: luizenkammen 
Vincent krijgt erg veel mail vanuit de ouders, die vragen stellen . Met name de ouders van 
kinderen uit klassen waar elke keer luizen worden geconstateerd zitten met veel vragen en ook 
met frustratie.  Ouders willen weten wat school hier nu aan doet. Vincent geeft aan dat school de 
ouders informeert als er luizen en of neten zijn ontdekt bij het desbetreffende kind. In de mail 
staat een link naar de site van de ggd waarin ouders kunnen lezen hoe ze deze luizen/neten 
kunnen behandelen. Naar de overige kinderen uit de klas wordt een mail gestuurd met het feit 
dat er luizen/neten in de klas zijn geconstateerd. De verwachting is dan dus ook dat ouders dit 
gaan behandelen en maatregelen nemen zodat de luizen/neten verdwijnen. Na 2 weken wordt 
er nogmaals gekamd op school en als er dan weer luizen/neten bij hetzelfde kind zijn 
geconstateerd, belt de leraar met de ouders.  
School kan hier niet veel meer aan doen, school heeft geen dwangmiddelen om daarna nog 
maatregelen te nemen. 



Toch blijft dit een probleem en daarom heeft Vincent op 31 januari en afspraak met de GGD 
staan. Deze persoon gaat uitleg geven over hoe te behandelen en misschien blijkt uit dit gesprek 
wel dat het luizenbeleid/protocol moet worden aangepast. Dit wordt vervolgd. 
 
Er wordt nog besproken of dit erg leeft onder de kinderen, maar aangegeven wordt dat het 
vooral speelt bij de ouders en de kinderen vaak niet het idee hebben wie er in de klas nu luizen 
heeft. 
 
Tamara Pothof vraagt nog waarom er een mail gestuurd wordt naar de ouders waarvan de klas 
luizenvrij is, daar geeft Vincent als antwoord op dat ouders graag de informatie krijgen en anders 
Vincent mailen met de vraag of er in de klas van hun kind luizen zijn. 
 

5. Rijgedrag rondom school 
Er heerst enorme frustratie onder de ouders over het rijgedrag rondom school. Er zijn een paar 
ouders die echt onverantwoord hard rijden, of tegen het verkeer inrijden. Met name aan de kant 
van de kleuters wordt er veel te hard gereden. Het is wachten op een ongeluk. Hier moet dus iets 
aan gebeuren. Optie is om drempels neer te leggen of gekleurde palen te plaatsen, echter het 
allerbeste zou zijn een autovrije schoolzone. 
Vincent gaat een afspraak plannen met de wijk agent en de wethouder  en Monique Hol en 
Tamara de Haan vanuit de oudervereniging. 

 
6. Voorbereiding carnaval 

De voorbereiding gaat aanstaande vrijdag starten. De verkeersregelaars zal Bas regelen, zodra de 
route bekend is die gelopen gaat worden. 
De decoreergroep hoort nog van school wie er gaat versieren en wanneer. 
Om ouders in te lichten wat er nu precies gebeurd rondom carnaval, stuurt Vincent een carnavals 
nieuwsbrief. 
 

7. Nieuws uit het MT 

 Vincent legt folders op tafel neer, dit is een folder om kinderen te werven voor de 
martinusschool. Vincent vraagt of de ov dit met de klassenouders willen rondbrengen in 
millingen, bimmen en keeken. Bas stuurt een mail eruit en 15 februari zal een groep ouders 
dit rond gaan brengen; 

 Speelplaats, school twijfelt of deze open moet blijven voor de kinderen na schooltijd of dat 
de poorten op slot moeten. Er hangen nu veel kinderen na schooltijd op het schoolplein rond 
(met name de bovenbouw) . Dan gaan ze na schooltijd naar de Albert Heijn om chips en 
drinken te halen en dit te nuttigen op de speelplaat. Het afval wordt niet altijd opgeruimd. 
Hier wordt dus nog over nagedacht en hier komt Vincent op terug; 

 100 jarig bestaan van de school, de plannen worden steeds concreter en het team is erg 
enthousiast, het gaat heel leuk worden; 

 
8. Rondvraag 

 Monique Hol 
o In de jaar planning staan de toetsweken in principe gepland, echter in de 

praktijk blijkt dat dit vaak eerder begint, hoe kan dit? Vincent geeft aan dat 
dit even aan de leraar nagevraagd moet worden, het kan zijn dat een bepaald 
onderwerp ook dan afgewerkt wordt en getoetst wordt en dat dat net anders 
valt; 

o Wanneer mag een kind naar de plusklas? Vincent geeft aan dat dit in principe 
gebeurd als een kind meer uitdaging nodig heeft. Dit verschilt per kind en dit 
kan het beste even nagevraagd worden aan Petra de Kleijn; 



 Mieke Roelofs geeft aan dat ze vanuit de fruitschillers erg positief zijn over de huidige 
fruitleverancier. Kinderen eten nu ook wat vaker andere fruit soorten; 

 Vanessa van Grinsven vraagt wanneer ze iets te horen krijgen over de communie. Vincent 
geeft aan dat ouders vanzelf een brief ontvangen vanuit de kerk. School doet hier al jaren 
niets aan, omdat te weinig kinderen de communie doen. Wel kan er een stukje in de 
nieuwsbrief komen waarin staat dat er een brief vanuit de kerk komt; 

 Esther Derksen geeft aan dat er veel ouders en met name de kinderen erg blij zijn dat er 
weer handarbeid wordt gegeven. Vincent geeft aan dat dit tot de zomervakantie zo blijft; 

 Bas Ubbels geeft aan dat de decoreer groep nog nieuwe mensen kan gebruiken. Je kunt je 
eigen opgeven bij  Esther Derksen, de coördinator van de versiergroep; 

 
9. Sluiting 

Bas sluit om 20:55u de vergadering. Iedereen bedankt voor de aanwezigheid. 


